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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1139 Samarbetet med Kina om havre

I det memorandum of understanding (MoU) om jordbruksprodukter som den 
svenska regeringen tecknade med den kinesiska den 31 augusti 2012 föreslogs 
ett strategiskt samarbete om hela värdekedjan kring havre; allt från odling till 
produktutveckling, marknadsföring och handel. Ministern har presenterat ett 
antal förslag kring livsmedel, men jag har ännu inte sett något som uppfyller 
förslaget om havre i MoU:et från den 31 augusti 2012. Särskilt med tanke på att 
samarbete kring miljövänligt jordbruk var en annan viktigt punkt i MoU:et 
torde klimatsmarta och miljövänliga livsmedel som havre vara viktiga att 
samarbeta kring.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur går det med samarbetet med Kina om havre och havreprodukter?

………………………………………

Jens Holm (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-29
Besvaras senast
2017-04-05 kl. 12.00


